
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE 
POBLE DE LA BATLLÒRIA 

 
 

Identificació de la sessió: 
 
Data: 6 de setembre de 2012  
Inici: 21:10 hores 
Fi: 22:45 hores 
Lloc: seu del Consell de Poble 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta: Dolors Lechuga Garcia 
Vicepresident Jesús Liñan Ruiz particular 
 Marta Soro Alsina particular 
 Joan Xamaní Cabra particular 
 M. Dolors Terradas Dàvila particular 
 Florentí J. Ruiz Allué particular 
 Jordi Izquierdo González Colla de geganters i graellers 
 Lluís Prat Pineda Club Esportiu La Batllòria   
 Lluís Sánchez Luengo Patronat de la Gent Gran 
  
Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de les diferents comissions 
3. Valoració de la Festa Major 
4. Informació de la presidenta 
5. Precs i preguntes 
 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
La senyora presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de 
l’acta del dia 5 de juliol de 2012 i si han de fer alguna observació. En no formular-se cap 
objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de la referida acta. 

2. INFORMACIÓ DE LES DIFERENTS COMISSIONS 

- Comissió de Cultura, festes, educació, patrimoni natural i patrimoni cultural 

La senyora presidenta explica que enguany s’ha canviat l’espai de la Festa Major principalment 
per un tema de disminució de pressupost. El fet de muntar la carpa de la Festa Major al carrer, 
sobre un espai asfaltat, doncs, respon a la necessitat de buscar un estalvi econòmic. El fet de 
no haver de col·locar terra ni tapar els laterals ha suposat un estalvi de 5000 euros. També hi 
havia l’alternativa d’organitzar menys activitats infantils per aconseguir aquest estalvi, però es 
va descartar.  

L’ajuntament va valorar diversos llocs per fer-hi la festa, com la Roca Umbert o l’antic espai no 
es va considerar indrets suficientment segurs. Cal esmentar –diu- que aquesta ha estat la 
Festa Major més segura i tranquil·la dels darrers anys. El fet de fer-la al centre del poble, on hi 
ha més il·luminació ha estat decisiu en aquest aspecte.  



De cara a l’any vinent, si es decideix novament fer-la en aquest mateix espai, es pot muntar 
una carpa més gran, traient algun fanal de la vorera. Aquest any no ha estat possible per 
manca de temps. 

Intervé el senyor Lluís Prat per comentar que si hagués plogut el terra s’hauria mullat i hauria 
estat impossible ballar. També cal tenir-ho en compte. 

La senyora presidenta diu que l’opinió dels veïns i veïnes en general ha estat favorable.    

Pren la paraula el senyor Joan Xamaní i comenta que les pistes també seria un bon lloc per fer-
hi la Festa Major, ara que ja estan acabades, i així es molestaria a menys persones.  

La senyora presidenta aclareix que de fet la Festa Major només dura 3 dies i és la festa del 
poble.  

El senyor Lluís Sánchez afegeix que la gent ha de ser conscient de que és Festa Major i ser 
una mica més tolerant. 

El senyor Lluís Prat diu que l’espai on es feia abans no era viable en cas d’emergència. 

- Comissió d’Esports, Joventut, Infància i Gent Gran 

La senyora presidenta pregunta als membres de la Comissió si s’han fet les actuacions que 
està previst fer al Camp de futbol: pintar els bancs; la porteria de Futbol 7; la porta gran i 
l’exterior dels vestidors vells. També estava previst repassar la porta d’accés al Camp, tirar 
herbicida  i rascar i pintar els pals de la xarxa de protecció del costat dels vestidors. 

El senyor Lluís Prat respon que no ho sap perquè ha estat tot el mes d’agost fora de La 
Batllòria, però que ho preguntarà a l’assemblea general que es farà el dia 7 de setembre. 
Continua la seva intervenció dient que els agents rurals van recalcar que calia que al Camp hi 
hagués extintors, que actualment no n’hi ha cap. A més, -diu- l’ajuntament no ha enviat a ningú 
a recollir les fulles de plataner que s’amunteguen al Camp. Caldria demanar que vinguin el més 
aviat possible perquè sinó, no es pot marcar el Camp. 

- Comissió d’Espai Públic i Entorn 

La senyora Dolors Terradas explica que va telefonar a l’Ajuntament per queixar-se de la neteja 
del poble. No ha vingut ningú a netejar el fangueig de la Festa Major, a més, els carrers de Cal 
Bové i Breda estan molt bruts, hi ha males herbes a les voreres, etc. La neteja no és 
l’adequada a la taxa que es paga per aquest servei. 

Intervé el senyor Lluís Prat i comenta que fa alguns dies que varen venir dues persones de la 
brigada municipal a bufar les fulles del carrer. 

Tot seguit, la senyora Dolors Terradas diu que si és necessari, cal que vingui una altra persona 
per reforçar el servei de neteja. A La Batllòria –diu- paguem els mateixos impostos que Sant 
Celoni i, per tant, hem de tenir el mateix servei. Es retallen serveis, però els impostos són els 
mateixos. Si paguem un servei cal exigir que es presti correctament. 

Pren la paraula el senyor Joan Xamaní per explicar que dies enrere va telefonar a l’Ajuntament 
per queixar-se de que tots els contenidors de reciclatge de plàstic estaven plens i l’endemà 
mateix varen venir a buidar-los. 

A continuació, el senyor Lluís Sanchez apunta que el camió de les escombraries no recicla el 
material que recull dels contenidors, sinó que ho posa tot junt al camió. 

La senyora presidenta explica que són els ciutadans qui haurien de reciclar adequadament i no 
barrejar tot tipus de deixalles en el mateix contenidor. El rebuig que no es porta a la deixalleria 
degudament reciclat i es diposita en els contenidors, òbviament l’escombriaire el recull, però no 
pot estar pendent de reciclar tot allò que està barrejat en el contenidor.   

Tot seguit, explica que l’Ajuntament li ha notificat una resolució relativa a l’aprovació de la 
memòria valorada del bombament del clavegueram del C/ Major de la Batllòria, consistent en 



les obres d’adequació i connexió al clavegueram d’un tram del carrer Major. L’actuació 
consisteix en la intercepció del col·lector de residuals mitjançant instal·lació de pou prefabricat 
de bombament del qual sortirà el conducte d’impulsió que conduirà les aigües fins a la xarxa 
pública del carrer Breda.  

A continuació, pren la paraula el senyor Florentí Ruiz per comentar que es va invertir el sentit 
circulatori del carrer Lluís Companys sense avisar als veïns que hi tenen aparcament. Caldria 
deixar-ne constància perquè en properes ocasions s’avisés oportunament als veïns afectats. 
També es queixa de l’incivisme de moltes persones que deixen matalassos i trastos tirats pel 
carrer, a banda d’altres actes incívics. Potser –diu- seria bo de fer alguna activitat per 
conscienciar als pares que cal controlar aquests actes vandàlics i incívics.   

En relació amb el tema del vandalisme, el senyor Lluís Prat comenta que no hi ha cap banc 
sencer al parc i, de fet, la majoria dels bancs del poble estan malmesos. 

La senyora presidenta apunta que la pilona del pont ha estat tallada, segurament amb una 
radial i el semàfor de dalt està foradat i no funciona. 

3. VALORACIÓ DE LA FESTA MAJOR 

Atès que aquest punt ja s’ha debatut i valorat en exposar els temes de la Comissió de Cultura, 
festes, educació, patrimoni natural i patrimoni cultural, i ningú té cap més aportació pel que fa la 
Festa Major, la senyora presidenta passa al següent punt de l’ordre del dia.  

4. INFORMACIÓ DE LA PRESIDENTA 

La senyora presidenta informa que caldria repartir les enquestes el més aviat possible, per tant 
s’hauria d’acordar quin dia es comencen a repartir i com es reparteixen les diferents zones del 
poble. S’acorda quedar el dia 13 de setembre a les 19:00 hores al centre cívic Les Casetes per 
repartir-se les enquestes i les zones.  

5. PRECS I PREGUNTES 

El senyor Lluís Sánchez es queixa que la rajola del carrer Tordera continua estant trencada, 
ningú l’ha vingut a reparar. 

El senyor Lluís Prat diu que la boca de reg del carrer Riells, davant del safareig, està enfonsada 
i pot suposar un perill.  

La senyora Marta Soro pregunta quan s’obriran les pistes perquè hi pugui anar la quitxalla a 
jugar. La senyora presidenta li contesta que ja s’hi pot entrar. 

El senyor Lluís Sanchez pregunta com està el tema del cementiri, perquè a dia d’avui encara 
no s’hi ha fet cap actuació de reparació. 

El senyor Lluís Prat pregunta quan es podrà disposar del desfibril·lador. La senyora presidenta 
li contesta que encara falta que es designi una persona del Club Esportiu o del Camp de Futbol 
perquè pugui fer el curset preparatori de funcionament de l’aparell. Tan aviat es designi 
aquesta persona –diu- es podrà fer la formació corresponent i vindran a instal·lar l’aparell. El 
senyor Lluís Prat diu que preguntarà a l’assemblea qui vol fer aquest curs.    

***** 

Atès que ningú té cap prec ni pregunta i no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la 
sessió a les 23:40 hores i s’estén la present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       Dolors Lechuga García 

 


